
Fråga om kostnadstäckning för Slagstafärjan från Gustaf Axelsson (M) till 
Hanna Svensson (S)

Under 2024 har Ekerö och Ekeröborna återigen drabbats av stora trafikstörningar med 
långa restider som följd. Mycket har blivit till det bättre, men vid flera tillfällen har broarna 
till och från våra vackra öar slutat fungera och det har i praktiken blivit omöjligt att åka till 
och från kommunen via fasta förbindelser.

En återkommande lösning från Trafikverket har vid dessa tillfällen varit att dirigera om 
trafiken via Slagsta färjan och ta bort färjeavgifter dessa dagar.

Med anledning av detta vill jag ställa följande fråga till kommunstyrelsens ordförande: 

Behöver kommunens skattebetalare täcka upp för förlorade intäkter när Slagstafärjan är 
avgiftsfri vissa dagar?

 

Gustaf Axelsson (M)


